
Lodu  jest  tyle,  że  może
zmiażdżyć domy
11 lutego 2021

Irena Maciuk, świadek i poszkodowana podczas powodzi w Płocku
relacjonuje, jak wygląda pomoc dla mieszkańców. „Lodu jest tak
dużo, że chyba będzie miażdżył domy” – wskazuje.
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